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Protokół 

z XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu 

z dnia 28 grudnia 2022 r. 

OK.0002.8.2022 

 

XXXV Zwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Raciążu odbyła się w budynku Miejskiego 

Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji im. Ryszarda Kaczorowskiego w Raciążu, przy ul. 

Parkowej 14 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie: 14:00 

Zakończono o godzinie: 16:00 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. 

 

Ad – 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Raciążu Paweł Chrzanowski przywitał 

Burmistrza Miasta Mariusza Godlewskiego, Skarbnika Marię Karwowską, radcę prawnego 

Magdalenę Chrzanowską oraz inspektor do spraw Rady Miejskiej Katarzynę Wawrowską.  

  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu Sesji uczestniczy               

13 radnych, a zatem można skutecznie obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że dzisiejsze obrady Sesji są nagrywane                     

i transmitowane na żywo na profilu Urzędu Miejskiego na stronie Facebook.  

 

Ad - 2 

Komunikaty  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i  stwierdzenie  prawomocności obrad; 

2. Komunikaty 

3. Wystąpienia zaproszonych gości; 

4. Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej 

samorządu gminnego; 

5. Wystąpienia Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej,   

6. Dyskusja nad projektami uchwał; 
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7. Podjęcie uchwał: 

• przyjęcia planu pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Raciążu na 2023 rok. 

• przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Raciążu na 2023 rok 

• przyjęcia Statutu Gminy Miasto Raciąż 

• przyjęcia uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto 

Raciąż na 2023 rok. 

• ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

• szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                                        

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również  trybu ich 

pobierania 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż  

• zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

• zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2022 

• uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż 

•     przyjęcia  budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2023 

• przyjęcia programu  opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania                            

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Raciąż w 2023 roku 

8. Wolne wnioski i zapytania 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad  Apelu w sprawie  wezwania Zarządu 

Powiatu Płońskiego oraz dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Płońsku  do wznowienia działalności nocnej 

i świątecznej opieki zdrowotnej   zlokalizowanej w Raciążu, ul. Błonie 22. 

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad 

Apelu w Raciążu z  dnia 28 grudnia 2022 roku w sprawie  wezwania Zarządu Powiatu 

Płońskiego oraz dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Płońsku  do wznowienia działalności nocnej                               

i świątecznej opieki zdrowotnej   zlokalizowanej w Raciążu, ul. Błonie 22. 

Apel został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady poprosił radnych o przegłosowanie nowego porządku obrad. 

Nowy porządek obrad został przegłosowany jednogłośnie. 

 

Ad – 3 

Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Współprzewodniczący Raciąskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego Pan Stefan 

Modrzejewski przedstawił podsumowanie pracy Raciąskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w 2022 r. Poinformował, że w 2022 r. odbyło się sześć posiedzeń Rady. Na 

posiedzenia byli zapraszani przedstawiciele miejskich Stowarzyszeń, którzy przybliżali 

zebranym swoją działalność. W roku 2022 r. były to: Stowarzyszenie Honorowych Dawców 

Krwi w Raciążu, Pluton Strzelecki w Raciążu, LKS „Błękitni” Raciąż, Związek Harcerstwa 

Polskiego oraz Stowarzyszenie Wizją Zespoleni i Społeczne Towarzystwo Oświatowe w 

Raciążu.  

 

Ponadto Rada opiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej, wyznaczała swoich 

przedstawicieli do opiniowania ofert konkursowych na realizację zadań publicznych oraz 

dyskutowała na bieżące tematy dotyczące miasta.  

 

 

Ad - 4 

Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej                         

samorządu gminnego. 

 

Sprawozdanie z działalności organu wykonawczego jednostki stanowiącej                 

samorządu gminnego przedstawił Sekretarz Miasta Pani Renata Kujawa, poinformowała, 

że: 

• w ramach realizacji projektu pn.: „WZROST POTENCJAŁU KULTURALNEGO 

REGIONU POPRZEZ ROZWÓJ INFRASTRUKTURY KULTURALNEJ W GMINIE 

MIASTO RACIĄŻ” nastąpiły następujące czynności: 

W dniu 15.11.2022 r. podpisano umowę na zakup i dostawę wyposażenia jednostek kultury w 

sprzęt nagłośnieniowo-oświetleniowy (674 000,00 zł brutto).  

W dniu 15.12.2022 r. Dokonano odbioru sprzętu na potrzeby funkcjonowania rozgłośni 

radiowej (79 150,00 zł), która docelowo będzie znajdowała się w MCKSiR w Raciążu. 

Obecnie trwa postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie remontu 
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wnętrza biblioteki oraz pomieszczenia z przeznaczeniem na rozgłośnię radiową w MCKSiR, 

zgodnie z dokumentacją techniczną dotyczącą aranżacji wnętrza biblioteki, w tym m.in. 

wykonania pracowni tematycznych: Dziejów Raciąża, fotograficzna, ceramiczna, 

multimedialna. 

Koszt ogólny projektu:     2 282 616,76 zł 

Dofinansowanie:             1 521 404,63 zł 

Promesa dla Kultury :       533 596,82 zł 

Wkład własny:                  227 615,31 zł 

 

• w dniu 9.12.2022 r. zakończyliśmy realizację zadań  w ramach projektu grantowego 

„Cyfrowa Gmina”. Przyznany grant pozwolił na dalszą cyfryzację naszej jednostki 

samorządowej, poprzez zakupy niezbędnego sprzętu takiego jak nośniki danych, 

specjalistyczne oprogramowanie czy programy antywirusowe. Przeprowadzane były 

także szkolenia dla pracowników z cyberbezpieczeństwa. Pozyskane wsparcie pozwoli 

także na podwyższenie standardu obsługi interesantów w Urzędzie Miejskim. 

Koszt całkowity zadania: 131 700,00  zł 

Dofinansowanie: 131 700,00 zł 

Wkład własny: 0,00 zł 

 

• W dniu 12.12.2022 r. dokonano odbioru końcowego inwestycji polegającej na 

„Przebudowa ulicy Rzeźnianej”. Nawierzchnię z kostki brukowej położono na 

długości 175,60 mb drogi co w pełni pozwoliło na pełne wykonanie poprawy stanu 

nawierzchni na ulicy Rzeźnianej.  

 

Wartość całkowita Zadania             200 000,00 zł 

Kwota dofinansowania z IWZW    120 000,00 zł 

Wkład własny                80 000,00 zł   

 

• W dniu 30.11.2022r. zakończyliśmy projekt, a w najbliższych dniach dokonamy 

rozliczenia zadania pn.: „Bezpieczeństwo w miejscach publicznych na terenie Gminy 

Miasto Raciąż” w ramach rezerwy celowej zabezpieczonej w 2022 roku na realizację 

„Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań 

RAZEM BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”.                            

W ramach projektu zakupiliśmy, a następnie zamontowaliśmy i włączyliśmy do 

istniejącej infrastruktury miejskiej 17 nowych kamer wraz z niezbędną infrastrukturą 
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towarzyszącą, w ww. lokalizacjach, sugerowanych m.in. przez Komisariat Policji w 

Raciążu (wymiana 4 starych kamer i dołożenie 13 kamer nowych).  

Ponadto w ramach projektu system monitoringu został rozbudowany o dodatkowy rejestrator 

16 kanałowy oraz 2 dyski (1 x 8TB, 1 x 4 TB do istniejącego rejestratora). W ramach zadania 

przeprowadzone zostały działania podnoszące świadomość na temat społecznych zagrożeń w 

wymiarze lokalnym i skutecznych metod ich zapobiegania współorganizowane z Komendą 

Policji, ze szczególnym wykorzystaniem dzielnicowych oraz szkolenia z udzielania pierwszej 

pomocy przedmedycznej.  

 

Koszt inwestycji 108 326,10,  dotacja 99 984,95 zł, środki własne 8341,15 

 

• W dniu 06.12.2022 r. otrzymaliśmy informację o pozytywnej ocenie,  

a tym samym otrzymaniu dofinansowania na realizację projektu pn.: „Bezpieczny 

pieszy – doposażenie i wyniesienie przejść dla pieszych na terenie Raciąża oraz 

doposażenie Szkoły Podstawowej im. Stanisława Konarskiego w zakresie edukacji 

komunikacyjnej”. Zadanie realizowane będzie w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020.  

Realizacja projektu obejmuje doposażenie 5 przejść dla pieszych wyznaczonych na terenie 

miasta Raciąża w następujących lokalizacjach: 

1) ul. Mławska na wysokości Ośrodka Zdrowia (ul. Mławska 15)  

2) ul. 19 Stycznia na wysokości posesji nr 7A i 9 (dwa przejścia dla pieszych)  

3) ul. Kilińskiego na wysokości Szkoły Podstawowej w Raciążu (nr posesji 62B)  

4) ul. Płocka na wysokości posesji nr 22.  

Ponadto w ramach zadania Wnioskodawca poza działaniami infrastrukturalnymi dotyczącymi 

przejść dla pieszych, szczególnie ważnych dla prawidłowego poruszania się wszystkich 

uczestników ruchu drogowego, a tym samym dbanie o ich bezpieczeństwo, zamierza 

doposażyć Szkołę Podstawową im. Stanisława Konarskiego w Raciążu w urządzenia i obiekty  

o charakterze edukacji komunikacyjnej. Zakupione zostaną: 

a) Miasteczko rowerowe mobilne, składającego się z obiektów przeznaczonych do nauki 

przepisów ruchu drogowego i praktycznego szkolenia w zakresie ruchu pieszych oraz przede 

wszystkim do nauki jazdy na rowerze, m.in. rondo, przejście dla pieszych, przejazd kolejowy, 

rogatka wraz z sygnalizatorami komorowymi edukacyjnymi – które będą wykorzystywane 

jako części składowe miasteczka rowerowego mobilnego lub jako odrębne urządzenia do 

nauki dzieci w wieku wczesnoszkolnym w zakresie bezpiecznego korzystania z przejścia dla 

pieszych; 
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b) Symulator szkoleniowy roweru - urządzenie przeznaczone do użytkowania w placówkach 

w zakresie bezpiecznego poruszania się po drogach publicznych; 

c) Trenażer czasu reakcji - urządzenie przeznaczone do sprawdzania i podnoszenia 

sprawności w zakresie czasu reakcji na bodźce świetlne i obserwację otoczenia; 

d) Symulator zderzenia - symulator pozoruje uderzenie czołowe pojazdu w stałą, nieruchomą 

przeszkodę z prędkością 6-10 km/h. 

 

Koszt ogólny zadania:    535 946,93 zł 

Dofinansowanie:             455 554,89 zł 

Wkład własny:                 80 392,04 zł. 

 

Gmina Miasto Raciąż musi osiągnąć zakładany w projekcie „Uporządkowanie gospodarki 

wodno – ściekowej w Raciążu” efekt ekologiczny w postaci nowo przyłączonych 

mieszkańców do rozbudowanej sieci kanalizacji sanitarnej. W związku z powyższym 

ponownie przypominamy o realizowaniu przyłączy do nieruchomości, które mają możliwość 

podłączenia się do sieci. Nie wywiązanie się z założeń projektowych, tj. m.in. nie osiągnięcie 

efektu ekologicznego na zakładanym poziomie będzie skutkowało proporcjonalnym zwrotem 

dofinansowania unijnego pozyskanego na realizację przedmiotowej inwestycji. 

 

• Wykonano roczne przeglądy kominiarskie/dymowe/ wentylacyjne, gazowe (kuchenek 

gazowych) oraz wyczyszczono przewody kominowe w komunalnych budynkach 

mieszkalnych. 

•  W ostatnim czasie dokonano bieżących remontów i konserwacji budynków 

komunalnych, w tym: 

Zlecono wymianę drzwi wejściowych do wielorodzinnego budynku mieszkalnego przy ul. 

Błonie 55. 

zlecono wymianę okien w komunalnym lokalu mieszkalnym 

-zleceno wykonania izolacji fundamentów budynku przy ul. Kilińskiego 1. 

 

Zieleń miejska: 

1. Zlecono prace dodatkowe związane z utrzymaniem zieleni miejskiej w październiku. 

2. Wykonano zimowego zabezpieczenia fontanny miejskiej. 

 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Został wyłożony do publicznego wglądu projekt Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Raciąża wraz z prognozą oddziaływania na 



Protokół z XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 28 grudnia 2022 r.  Strona 7 

środowisko  do 21 grudnia 2022 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego, pok. nr 2 w godzinach 

pracy urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej w oraz na stronie Urzędu Miejskim. 

 Osoby prawne i fizyczne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej 

mogą wnosić uwagi do projektu studium. Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza 

Miasta Raciąża z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu 

zamieszkania lub siedziby, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, w 

nieprzekraczalnym terminie do dnia 11 stycznia 2023 r. 

Pomoc mieszkańcom i podmiotom prawnym 

W miesiącu grudniu rozpoczęliśmy dystrybucje węgla preferencyjnego: 

Złożono ok 400 wniosków 

Na dzień 28.12.2022- sprowadziliśmy 75 t ekogroszku i 75 orzecha. 29.12.2022 r. przyjedzie 

25 t. ekogroszku i 30.12.2020 – 25 t. orzecha. Na chwilę obecną sprzedaliśmy 67, 75 t. 

ekogroszku i sprzedamy 81 t. orzecha. 

W związku z ustawą z dnia  15 września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 

niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw (Dz.U. z 2022 r. poz. 1967 ze 

zm.) w Urzędzie Miejskim przyjęto i zweryfikowano wnioski w następujących kategoriach: 

 

1. Podmioty wrażliwe. 

Złożono 6 wniosków z czego dwa zostały wypłacone na kwotę  5 004,34 zł, 

pozostałe wnioski: 2 wycofano, jeden przekazano według właściwości do miasta Płońsk, 

jeden został rozpatrzony odmownie -wydano decyzję odmowną. 

Rekompensaty dla przedsiębiorstw energetycznych: 

Wypłacono przedsiębiorstwu energetycznemu /Termal/ zgodnie ze złożonym wnioskiem 

poniższe kwoty: 

Za miesiąc 10.2022r. – 42 310,22 zł 

Za miesiąc 11.2022r. - 69 172,03 zł 

29.10.2022  podpisano umowę z LKS „Błękitni” Raciąż na realizację zadania z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej.  Złożona na przez Klub oferta dotyczyła działań drużyny 

seniorskiej; 
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10.11.2022 odbyła się Akademia w Szkole Podstawowej z okazji 104 . Rocznicy Odzyskania 

Niepodległości; 

10.11.2022 miało miejsce uroczyste ślubowanie klas mundurowych uczących się w STO                 

w Raciążu;  

11.11.2022 odbyły się uroczystości związane z 104.  Rocznicą odzyskania Niepodległości 

oraz uroczyste podniesienie flagi na maszt, zakupiony w ramach projektu „Pod biało – 

czerwoną”; 

20.11.2022 został ogłoszony konkurs na facebooku z okazji Mistrzostw Świata w piłce 

nożnej. Nagrody wręczono dnia 08.12.2022 r.; 

27.11.2022  przy pomniku pamięci w Cieciersku odbył się capstrzyk z okazji rocznicy 

wybuchu powstania listopadowego; 

04.12.2022 odbył się  kiermasz Bożonarodzeniowy;  

06.12.2022 została otwarta sala integracyjna w Szkole Podstawowej; 

06.12.2022  zostało zorganizowane Mikołajkowe ozdabiane pierników w MCKSiR; 

07.12.2022 Burmistrz był obecny VII Gali Honorowego Krwiodawstwa – dwóch 

krwiodawców z terenu Raciąża otrzymało odznaczenia. Pan Andrzej Otowski otrzymał Złoty 

Krzyż Zasługi a pan Krzysztof Grabarek Srebrny Krzyż Zasługi; 

12.12.2022 przekazano jednostce Ochotniczej Straży Pożarnej w Raciążu specjalistyczny 

sprzęt w postaci: 15 par butów strażackich, 2 sztuk węża hydraulicznego do zestawu narzędzi 

ratownictwa technicznego oraz węża do wyważarki drzwi. Całkowita wartość sprzętu to 

ponad 31 063,29 zł, z czego 15 091 zł to dofinansowanie z budżetu Mazowsza w ramach 

programu "Mazowsze dla Straży Pożarnych", zaś 15 972,29 zł to kwota wsparcia z budżetu 

miasta. 

12.12.2022 odbyło się  podsumowanie obchodów 100lecia szkoły. Podczas uroczystości 

została wkopana kapsuła pamięci; 

15.12.2022 dowiedzieliśmy się że Pani Edyta Brodowska, nauczycielka języka polskiego w 

Szkole Podstawowej w Raciążu została laureatką Plebiscytu Edukacyjnego 2022 w kategorii 

"Nauczyciel Roku" na szczeblu wojewódzkim! Pani Edyta zajęła bardzo wysokie 5. miejsce, 

otrzymując 652 głosy. 



Protokół z XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu z dnia 28 grudnia 2022 r.  Strona 9 

15.12 2022 Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady wzięli udział w akcji „Kartka dla 

Polaków na Kresach”. Kartka z życzeniami została zawieziona do Polaków mieszkających we 

Wilnie przez przedstawicieli Wolontariatu działającego w Szkole Podstawowej. W wyprawie 

wzięła udział dwójka uczniów ze szkoły oraz opiekunki wolontariatu pani Aneta Kowalska i 

pani Joanna Traczyk; 

17.12.2022 odbyło się 40lecie Stowarzyszenia Honorowych Dawców Krwi w Raciążu; 

18.12.2022 miała miejsce IX Wigilia Miejska; 

19.12.2022 w Warszawskiej Operze Kameralnej odbyła się Gala Barwy Wolontariatu, 

podczas, której odznaczenie otrzymała pani Aneta Kowalska. Pani Aneta jest nauczycielką w 

Szkole Podstawowej w Raciążu oraz prowadzi Kółko Wolontariatu.  

22.12.2022 odbyły się Jasełka w Szkole Podstawowej.  

Głos zabrał Burmistrz Mariusz Godlewski i przedstawił sprawozdanie z dofinansowań, 

rozpoczętych i zrealizowanych inwestycji oraz istotnych wydarzeń z 2022 roku. Burmistrz 

poinformował, że: 

• 14 stycznia 2022 r. otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 822 350 zł z budżetu 

Województwa Mazowieckiego na realizację trzech zadań z zakresu infrastruktury 

drogowej: 

• przebudowa ulicy Przechodniej, 

• przebudowa ulicy Sportowej, 

• przebudowa ulicy Płockiej. 

• 18 marca 2022 r. podpisałem umowę na budowę dwóch bloków komunalnych na ulicy 

Akacjowej z firmą PHU Premium Marcin Pijanowski.  

• 6 kwietnia 2022 r. otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości prawie 132 tysięcy 

złotych ze środków Unii Europejksiej na realizację projektu „Cyfrowa Gmina”. 

• 30 maja 2022 r. otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 8 210 000 zł z 

Rządowego Funduszu Polski Ład na realizację dwóch zadań: 

• rewitalizacja centrum miasta,  

• modernizacja Stacji Uzdatniania Wody 

• Maj 2022 r.  rozpoczęła się budowa dwóch bloków komunalnych na ulicy Akacjowej 

(42 lokale mieszkalne o powierzchni od 25 do 50 m2). 

• Czerwiec 2022 r. dostaliśmy dofinansowanie w wysokości ponad 120 tysięcy złotych 

w ramach programów „Mazowsze dla klimatu” (Modernizacja oświetlenia 

zewnętrznego na terenie Gminy Miasto Raciąż – etap I, 53 723 zł) i „Mazowsze dla 
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czystego powietrza” (Czyszczenie ulic na mokro na terenie Gminy Miasto Raciąż, 

66 690 zł). 

• Czerwiec/Lipiec 2022 r.  wykonano dwa wyniesionych przejść dla pieszych na Placu 

Adama Mickiewicza oraz ulicy Kilińskiego.  

• Lipiec/Sierpień 2022 r. wykonano 130 metrów chodnika wzdłuż ulicy Zawoda.  

• 11 lipca 2022 r. podpisano umowy z Zarządem Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Płońska na 

realizację zadania pn. „Przebudowa i budowa dróg gminnych w Raciążu wraz z 

infrastrukturą techniczną”. Inwestycja obejmie aż 13 ulic, w tym aż 9, które nie 

posiadają utwardzonej nawierzchni. Obecnie trwa przygotowywanie dokumentacji 

projektowej, a planowane rozpoczęcie prac budowlanych to II kwartał 2023 roku.  

• 26 września – 2 grudnia 2022 r. dokończono prace związane z przebudową ulicy 

Rzeźnianej – pracownicy PGKiM ułożyli około 165 metrów bieżących kostki 

brukowej. Łącznie w okresie do października 2020 do grudnia 2022 Powstało 900 

metrów bieżących utwardzonej nawierzchni – ponad 800 metrów kostki brukowej oraz 

około 90 metrów asfaltu.  

• W Październiku 2022 r. wymieniono 24 lamp oświetlenia ulicznego wokół placu 

Adama Mickiewicza, co dało 48 nowych opraw świetlnych. Zainstalowano lampy 

ledowe, co przyczyni się do zmniejszenia rachunków za energię elektryczną.  

• W listopadzie 2022 r.  zakupiono i zainstalowano 17 nowych kamer monitoringu 

miejskiego w ramach zadania „Bezpieczeństwo w miejscach publicznych na terenie 

Gminy Miasto Raciąż” realizowanego w związku z przystąpieniem do programu 

RAZEM BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024. Koszt 

inwestycji to prawie 111 tysięcy złotych, zaś 100 tysięcy złotych wyniosło 

dofinansowanie ze strony Wojewody Mazowieckiego.  

• W 2022 r. nasz samorząd realizował projekt pn. „Wzrost potencjału kulturalnego 

regionu poprzez rozwój infrastruktury kulturalnej w Gminie Miasto Raciąż”.  

• 8 lutego 2022 r.  podpisaliśmy umowy na „Opracowanie projektu aranżacji wnętrz 

budynku Biblioteki Miejskiej oraz wnętrza pomieszczenia Miejskiego Centrum 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Raciążu.” 

• 30 czerwca 2022 r. podpisaliśmy umowy na zakup i dostarczenie wyposażenia 

pracowni ceramicznej, pracowni fotograficznej i kawiarni, a także fotolustra. 

• 16 sierpnia 2022 r. zostały podpisane umowy z kancelarią adwokacką Pana Roberta 

Kozarzewskiego, która będzie odpowiedzialna za przygotowanie dokumentacji, 

przeprowadzenie postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz obsługę 

prawna projektu pn.: „Wzrost potencjału kulturalnego regionu poprzez rozwój 

infrastruktury kulturalnej w Gminie Miasto Raciąż” 
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• W październiku 2022 r. podpisałem umowy z firmą Haltom Sport, która w ramach 

projektu przeprowadzi prace związane z zagospodarowaniem terenu przy budynkach 

MCKSiR oraz Biblioteki Miejskiej. Wykonawca zajmie się m.in. utwardzeniem 

terenu, wymianą ogrodzenia, montażem pergoli i elementów małej architektury, czy 

instalacją instrumentów muzycznych na potrzeby muzycznego placu zabaw. 

• 15 listopada 2022 r. podpisałem umowy z firmą OPTIS, na mocy której zakupi i 

dostarczy ona specjalistyczny sprzęt nagłośnieniowo-oświetleniowy dla instytucji 

kultury w naszym mieście, a będą to m.in. mikrofony bezprzewodowe, głośniki, 

kolumny, statywy, reflektory automatyczne i wiele innych. 

• Grudzień 2022 r. zakupiliśmy sprzętu do rozgłośni radiowej wraz ze studiem nagrań, 

która docelowo będzie zlokalizowana w budynku Miejskiego Centrum Kultury Sportu 

i Rekreacji w Raciążu, przy ul. Parkowej 14. Firma ProfiAudio IP Zbigniew 

Pogorzelski z Warszawy dostarczyła m.in. konsoletę emisyjną, mikser analogowy, 

słuchawki, mikrofony, wzmacniacz słuchawkowy, oprogramowanie emisyjne, 

oprogramowanie do zapisu nagrań, monitory studyjne oraz komputer przenośny.  

W 2022 r. udało się pozyskać prawie 9,3 mln złotych zewnętrznych dofinansowań (środki z 

UE, Polskiego Ładu oraz z budżetu Mazowsza) 

Jesienią opublikowane zostały dwa rankingi Pisma Samorządu Terytorialnego 

„WSPÓLNOTA”, w których Raciąż zanotował bardzo dobre wyniki zarówno w skali 

powiatu, jak i całego kraju. W zestawieniu dotyczącym wydatków inwestycyjnych w latach 

2019-2021. W kategorii „Miasta Inne” zajęliśmy 185. miejsce na 620 samorządów, uzyskując 

wynik 1015,39 zł średniego wydatku inwestycyjnego na jednego mieszkańca. Biorąc pod 

uwagę powiat płoński, ustąpiliśmy jedynie Płońskowi oraz Gminie Nowe Miasto. Drugi 

ranking dotyczył wykorzystania środków z Unii Europejskiej w latach 2014-2021 i tutaj 

również osiągnęliśmy bardzo dobry wynik. We wspomnianym okresie w przeliczeniu na 

jednego mieszkańca pozyskaliśmy 3383,82 zł. To dało nam znakomite, 48. miejsce w skali 

kraju w kategorii „Miasteczka”. Wyprzedziliśmy m.in. Puck, Ciechanów, Kołobrzeg czy 

Nowy Dwór Mazowiecki. W naszym powiecie uzyskaliśmy drugi wynik za Gminą Nowe 

Miasto. Wyniki w obu rankingach to potwierdzenie dobrze wykonywanej pracy i 

nieustannego rozwoju Raciąża. 

Ad – 4 

Wystąpienia Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej Dariusz Dobrosielski poinformował,  

że dnia 21 grudnia 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rady Miejskiej. W posiedzeniu 
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udział wzięli Burmistrz Miasta pan Mariusz Godlewski, Sekretarz Miasta pani Renata 

Kujawa, pani Skarbnik Maria Karwowska oraz radni.  

 

Jako pierwszy głos zabrał zaproszony na posiedzenie Komisji pan Robert Kędzierski, który 

jako przedstawiciel Klubu LKS „Błękitni” Raciąż zaprezentował osiągnięcia sportowców 

oraz przedstawił plany na rok 2023 i związane z nimi zapotrzebowania finansowe.  

 

Kolejnym punktem posiedzenia było omówienie Miejskiego Programu Profilaktyki                              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2023.  Projekt ten otrzymał pozytywną 

opinię radnych uczestniczących w posiedzeniu. 

 

Radni otrzymali także informację o zasadach gospodarowania odpadami komunalnymi 

stosownie do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie.  

Następnie przystąpiono do omawiania i opiniowania projektów uchwał, które będą 

podejmowane na dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej.  

 

W punkcie Sprawy różne radni poruszali bieżące tematy dotyczące miasta oraz planów 

inwestycyjnych na kolejny rok 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Ad – 5 

Dyskusja 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Marzannę 

Kubińską o odczytanie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Ciechanowie                                      

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Raciąż projekcie uchwały                     

o wieloletniej prognozie finansowej oraz w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Raciąż projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok oraz możliwości 

sfinansowania deficytu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Marzanna Kubińska odczytała również treść Apelu Rady 

Miejskiej w Raciążu w sprawie wezwania Zarządu Powiatu Płońskiego oraz dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Płońsku do wznowienia działalności nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej zlokalizowanej                             

w Raciążu, ul. Błonie 22. 
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Apel nr 1/2022 

 Rady Miejskiej w Raciążu 

z  dnia 28 grudnia 2022 roku 

 

w sprawie  wezwania Zarządu Powiatu Płońskiego oraz dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Płońsku                                    

do wznowienia działalności nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej   zlokalizowanej w Raciążu,                      

ul. Błonie 22 

§ 1 

W związku z nierealizowaniem przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki 

Zdrowotnej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Płońsku, zwany dalej SPZ ZOZ w Płońsku, 

zobowiązań wynikających z umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia nr 07R-5-50003-03-

08-2017-2022 i zaprzestaniem działalności nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej  

zlokalizowanej w Raciążu, ul. Błonie 22,  zwracamy się z apelem do Zarządu Powiatu 

Płońskiego oraz wzywamy dyrektora SPZ ZOZ w Płońsku do natychmiastowego 

wznowienia tej  działalności w Raciążu.    

§ 2 

Zaprzestanie udzielania świadczeń w Raciążu uderza negatywnie w zdrowie mieszkańców 

Miasta Raciąż, Gminy Raciąż oraz wielu okolicznych miejscowości z sąsiednich gmin. 

Skazuje ich to na bardzo utrudniony dostęp do lekarzy w porze nocnej oraz dni świąteczne. 

Szczególnie odczuwają to osoby z dużymi problemami zdrowotnymi, starsze oraz 

najbiedniejsze, które nie mają jak dojechać do Płońska, co  w praktyce oznacza, iż są 

pozbawione dostępu do lekarza.  

§ 3 

Dostęp do lekarzy w  ramach nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej   jest szczególnie ważny 

także z uwagi na to, iż  wcześniej SPZ ZOZ w Płońsku pozbawił obsady lekarskiej pogotowie 

ratunkowe stacjonujące w Raciążu.  

§ 4 

Zaprzestanie udzielania świadczeń w Raciążu  jest szczególnie niezrozumiałe, gdyż jest 

oddzielnie finansowane przez Narodowy Fundusz Zdrowia i naraża szpital na obowiązek 

zwrotu środków wypłaconych z tego tytułu z powrotem do NFZ. 

 

§ 5 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej do przesłania niniejszego stanowiska                                        

do Zarządu Powiatu Płońskiego, dyrektora SPZOZ w Płońsku oraz do NFZ w Warszawie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                     Paweł Chrzanowski 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że poprosił o odczytanie treści apelu,                                 

gdyż szczegółowo opisuje on sytuację jaka dotyczy Punkt Nocnej i Świątecznej Pomocy 

Lekarskiej w Raciążu. Jest to sprawa bardzo ważna zwłaszcza dla osób chorych.  

Burmistrz poprosił o zmianę treści zapisu § 3 Apelu z tego względu, że obecny zapis jest  

nacechowany bardzo emocjonalnie. Burmistrz zaproponował, żeby zmienić treść na podobną, 

ale brzmiącą mniej emocjonalnie. Zaproponowano następujące brzmienie tego paragrafu: 

„§ 3 

Dostęp do lekarzy w  ramach nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej jest szczególnie ważny 

także  z uwagi na to, iż karetki pogotowia ratunkowego, które są prowadzone przez SPZZOZ 

w Płońsku, są pozbawione obsady lekarskiej.”. 

 

Radni zaakceptowali zaproponowaną zmianę.  

 

Radny Zbigniew Leszczyński: czy mamy dostęp do umowy, która jest przywołana w tym 

Apelu? Jej numer sugeruje, że umowa obowiązuje do końca 2022. 

Burmistrz: jest to rzeczywiście umowa zawarta na rok 2022 i nie mieliśmy do niej dostępu. 

Mieliśmy natomiast dostęp do pisma z Narodowego Funduszu Zdrowia, w którym NFZ 

wzywa dyrekcję szpitala w Płońsku do wywiązywania się właśnie z tej umowy. Punkt Nocnej 

i Świątecznej Pomocy Lekarskiej w Raciążu przestał działać od lipca, a SPZZOZ w Płońsku 

przez ten cały czas dostawał fundusze na prowadzenie działalność w Raciążu. Jest to kwota 

bliska miliona złotych rocznie.  W piśmie jest wezwanie do zwrotu środków, które NFZ już 

wypłacić szpitalowi za usługi realizowana w punkcie NPL, a których szpital nie realizował. 

Powołaliśmy się na tę umowę i będziemy działać żeby zarówno umowa jak                                    

i działalność NPL były kontynuowane. Być może ta konkretna umowa była podpisana na rok 

2022 ale ogólnie była to kontynuacja wielu umów na podstawie, których punkt NPL powstał                                

i działał. Prawdopodobnie na każdy rok podpisywana jest nowa umowa, ale numer umowy, 

który jest zawarty w Apelu na pewno dotyczy aktualnego dokumentu. Ta umowa od lipca 

2022 r. nie jest realizowana przez SPZZOZ w Płońsku.  
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Radna Marzanna Kubińska: SPZZOZ powinien przed zawieszeniem działalności Punktu 

poinformować o tym zamiarze NFZ. Nie zrobili tego, więc nawet sprawy formalne nie zostały 

zrealizowane. 

 

Przewodniczący Rady: nie raz Państwa informowałem o sytuacji dotyczącej Nocnej                             

i Świątecznej Pomocy Lekarskiej. Dla nas wszystkich było zaskoczeniem, gdy 

dowiedzieliśmy się, że szpital otrzymał z NFZ pismo dotyczące konieczności zwrotu 

pieniędzy. Dyrekcja szpitala chyba była nieświadoma, ze istniała jakaś umowa, w której były 

określony warunki, które trzeba było spełnić chcąc zakończyć działalność punktu NPL.  Mam 

nadziejże, że ten Apel pomoże w przywróceniu działalności placówki. 

 

Radny Dariusz Dobrosielski: jeśli ten apel dotyczy tej konkretnej umowy to czy możemy 

dotrzeć do projektu nowej umowy, która będzie obowiązywała w 2023 roku? A co do 

świadomości obowiązujących przepisów, to w dzisiejszych czasach raczej każdy lekarz 

powinien wiedzieć jakie obowiązują go przepisy i że wszelkie czyny niosą ze sobą 

konsekwencje.  

 

Przewodniczący Rady: powiedziałem o tym, że dyrekcja szpitala nie była świadoma, gdyż 

wydaje mi się, ze gdyby dyrektor szpitala miał wiedzę do czego zobowiązuje go umowa to 

nie szukałby innych pretekstów. Takie są moje odczucia. Było wiele powodów,                               

od finansowych przez kadrowe po jakoś świadczonych usług, które zmierzały do tego, żeby  

nocną pomoc zawiesić. Dlatego powtarzam, że gdyby dyrektor szpitala wiedział, że musi 

spełnić określone warunki żeby punkt zawiesić to by to zrobił, natomiast jeśli placówka nie 

działa od czterech miesięcy, a NFZ teraz zwraca się z pismem o zwrot pieniędzy to można to 

tłumaczyć tylko nieświadomością dyrekcji.  Biorę to stwierdzenie na siebie, ale tak to 

widziałem. NFZ w pierwszych miesiącach refundował działanie placówki w kwocie                        

50 000,00 zł miesięcznie, obecnie była to kwota 78 000,00 zł miesięcznie. Kwota, którą 

szpital ma zwrócić do NFZ również jest bardzo wysoka ale nadal nie podejmuje się żadnych 

działań aby odwiesić działalność NPL.  

  

Ad - 6 

Podjęcie uchwał 

 

• Uchwała XXXV/300/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia planu pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Raciążu na 2023 rok. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  
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• Uchwała XXXV/301/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Raciążu na 2023 rok. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/302/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Statutu Gminy Miasto Raciąż. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/303/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Raciąż na 2023 rok. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/304/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/305/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                                                                

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat, jak również  trybu ich pobierania. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/306/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miasto Raciąż  

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/307/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż, 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  
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•  Uchwała XXXV/308/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2022. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/309/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Raciąż. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/310/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia  budżetowej Gminy Miasto Raciąż na rok 2023. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

• Uchwała XXXV/311/2022 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania                          

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Raciąż w 2023 roku. 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

Ad – 7 

Wnioski i zapytania 

 

Radny Dariusz Dobrosielski: zgłosił się mnie mieszkaniec Raciąża z prośbą o wyjaśnienie 

sprawy dotyczącej posesji na ul. Warszawskiej. Państwo złożyli również pismo w tej sprawie,        

z którego wynika, że problem powstał już w 1982 roku. Czy jest jakaś możliwość żeby  

rozwiązać ten problem?  

Burmistrz: mogę powiedzieć jakie kroki były do tej pory podejmowane ale oficjalnie na Sesji 

Rady nie możemy poruszać spraw indywidualnych osób. Zaistniała sytuacja jest niezawiniona 

ani przez Urząd Miejski ani przez obecnych lokatorów ale przez to jak w dalekiej przeszłości 

zdarzało się, jak bywały załatwiane sprawy i sporządzane decyzje, gdzie pewne formalności 

prawne nie były w ogóle robione lub były niedokańczane. Staramy się pomóc lokatorom ale 

pewnych rzeczy nie możemy zrobić. Proponowałbym spotkanie indywidualne                                       

z mieszkańcami tej posesji. Pozytywne rozwiązanie tej sprawy w dużej mierze leży w gestii 

Rady Miejskiej. Bo decyzje dotyczące nieruchomości nie podejmuje Burmistrz tylko Rada. 

Ale trzeba się liczyć z tym, że pozytywne załatwienie tej sprawy może się wiązać z tym, że 

inni mieszkańcy zgłoszą się do nas z podobnymi roszczeniami.   

Radna Marzanna Kubińska: myślę, że powinniśmy Państwu pomóc, ze względu na to, że 

przez tyle lat o ten budynek dbali i wkładali w niego swoje finanse.  
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Przewodniczący Rady: trzeba zorganizować spotkanie i indywidualnie rozpatrzeć tę sprawę. 

Wtedy będziemy mogli rozmawiać o podjęciu jakiejś decyzji.  

  

Radny Ryszard Godlewski: jaki jest roczny kosz wydawania naszej lokalnej gazety „Puls 

Raciąża”? 

Burmistrz: około 1 200,00 zł. od wydania jednego numeru. 

Radny Ryszard Godlewski: mieszkańcy zwracają uwagę na to, że większość informacji 

zawartych w gazecie jest zamieszczanych na stronach internetowych miasta, z których 

korzysta większość mieszkańców. Czy w takiej sytuacji wydawanie „Pulsu Raciąża” jest 

zasadne ? 

Przewodniczący Rady: przestając wydawać gazetę w formie papierowej pozbawilibyśmy 

dostępu do tych informacji tej części mieszkańców, którzy nie korzystają z Internetu                                    

i mediów społecznościowych.  

Burmistrz: mieszkańcy przychodzą do sklepów i do Urzędu po gazetę, dopytują się o nią ale 

wszystko zależy od decyzji Rady Miejskiej. Od nowego roku będziemy chcieli zmienić 

troszkę format i wygląd „Pulsu Raciąża”. Rozmawiałem już Redaktorem Naczelnym, żeby 

nie zamieszczał tylko suchych informacji dotyczących samorządu ale żeby były tam również  

wywiady z mieszkańcami, ich wypowiedzi dotyczące określonych wydarzeń, ich pasje                         

i zainteresowania.  Ilość egzemplarzy wydawanej gazety została już zmniejszona o połowę,                    

a część kosztów pokrywana jest z opłat za zamieszczanie w niej prywatnych ogłoszeń. 

Aktualna umowa z drukarnią obowiązuje do końca lutego. 

 

Radny Artur Gizler: dziękuję w imieniu swoim jak i mieszkańców ul. Rzeźnianej                             

za zakończenie prac na tej ulicy.  

 

Przewodniczący Rady oraz Burmistrz Miasta złożyli wszystkim radnym, pracownikom 

Urzędu i jednostek podległych oraz mieszkańcom życzenia noworoczne.  

 

Ad – 8 

Zamknięcie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady                              

XXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu. 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Katarzyna Wawrowska      /-/ Paweł Chrzanowski  
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Załącznik: 

1. Protokół z imiennego głosowania uchwał z XXXV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Raciążu                          

z dnia 28 grudnia 2022 r. 

2. Uchwała Nr 3.h./353/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   w Warszawie                  

z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Raciąż 

projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej; 

3. Uchwała Nr 3.c./357/2022 Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Warszawie z 

dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Raciąż 

projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok oraz   o możliwości sfinansowania deficytu. 


